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✅ За рік своєї роботи в депутатському корпусі подав понад 30 депутатських звернень, а

також більше 10-ти клопотань про матеріальну допомогу мешканцям ТГ на суму 20 тис. гр.

Понад 80% заяв від громадян за моїми зверненнями було виконано виконавчою владою, а

деякі ще на розгляді.

✅ Також маю двох помічників-консультантів Марьяну Соломчак та Руслана Кіндратіва, до

яких мешканці теж можуть звертатись з заявами.

✅ Було проведено понад 70 зустрічей з громадянами, як в м. Дрогобич, так і в населених

пунктах Дрогобицької ТГ.

✅ Три рази приймав участь в озелененні лісосмуги нашої ТГ.

✅ За власний кошт з Дзерин Володимир було проведено заміну ламп освітлення на ЛЕД-

лампи в школі с. Снятинка та, як спонсорську допомогу, закуплено ЛЕД-телевізор для кабінету

інформатики.

✅ За зверненнями громадян вул. Самбірськоі було реалізовано проект асфальтування

міжквартальноі дороги від б.64 до б. 108., яке було спільною передвиборчою обіцянкою

міського голови Тарас Кучма та кандидатів від ПП «Пропозиція» Pavlo Tsvihun та Володимир

Дзерин.

✅ Зроблено поточний ремонт дорожнього покриття вул. Тарнавського, на який збирав

підписи ще не будучи депутатом.

✅ З нашою допомогою було створено три ОСН (орган самоорганізації населення) в с.

Снятинка-Старе Село-Залужани; с. Нагуєвичі(який першим вже зареєстровано в Цнап М.

Дрогобич); мікрорайон Млинки. За допомогою цих утворень громадяни мають можливість

приймати активну участь на місцях та вносити пропозиції по скеруванню бюджетних коштів на

більш важливіші об‘єкти, ніж це вважає виконавча влада ТГ.

✅ В цій депутатській каденції ініціював та приклав максимум зусиль для гідного вшанування

та присвоєння звання «Почесний громадянин м. Дрогобич» ректору ДДПУ ім. І. Франка

Скотному В. Г. посмертно за його величезний вклад в розвиток одного з найважливіших ВУЗів

міста. Звання «Почесний громадянин м. Дрогобич» внесено на розгляд сесії та позитивно

проголосовано.

✅ І, зрештою, на кінець року все ж було реалізовано проект та залучено кошти для заміни

вікон на сходових маршах в б. 18 по вул. П. Орлика, вартість якого була понад 300 тис. гр., 50

тис. з яких - це громадський внесок, а решта коштів платників податків виділених з бюджету

міста, адже будинку вже понад 40 років.


